
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-09-26, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 26 september 2013 kl 16.30 – 16.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 26 september 2013 

  

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Jonas Naddebo (C)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Charlotta Schenholm (FP)   för Mark Klamberg (FP) 

Margareta Stavling (S)   för Malte Sigemalm (S) 

 

 Ersättare: 

Christoffer Kuckowski (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Swärd (M)  

Ole-Jörgen Persson (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Petra Schagerholm (MP)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Mattias Lundberg, Elisabet Munters och Marita 

Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Shashika Sellgren från roteln. 

 



  

 

 
 § 13 

Program för Mälarbanan. Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 

Dnr T2013-512-03687 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorens gemensamma 

 tjänsteutlåtandet som svar på programremiss för Mälarbanan. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets och exploateringskontorets gemensamma tjänsteutlåtande från den  

9 augusti 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Det vore bra att öppna för en ny övergång vid Spånga stations norra ände, både 

för tillgängligheten till stationen samt att den skulle kunna binda ihop "gamla 

spånga" med Tensta/Hjulsta. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


